

陞鋒模擬試 HKDSE 2018

Learning Garden HKDSE 2018 Mock Examination



考試季節即將蒞臨了,同學們是否想試一試自己的學習水平大約去到哪一層次及為 考試作好心理準備呢?透過我們精心設計的模擬公開試,讓學生能親身體驗,了解 自己學習的進度,減低學生在真正考試時的緊張和不安。

The examination season is approaching. Students, do you want to test your knowledge level or psychologically well-prepared for the examinations? Through our well-designed mock open exams, students can experience in person, understand your learning progress and reduce the tension and worries of real examinations.

對象:應屆HKDSE中六學生

Target: Existing HKDSE F.6 Students

考試地點:陞鋒(藍灣)教育中心 考試地址:小西灣藍灣廣場一樓八號舖

Exam Venue: Learning Garden (Island Resort) Education Centre

Address: Shop 8. 1/F. Island Resort. 28 Siu Sai Wan Rd. Siu Sai Wan. H.K.

每套試卷均附送評卷準則及試題解釋。

Each set of examination papers includes a marking scheme with explanation.

請於十五分鐘前携帶收據到達考試場地。

Please bring along your receipt and arrive at the examination venue 15 minutes before the examination.

歡迎致電或親臨本中心查詢老師履歷。謝謝!

You are welcome to call the centre or in person to enquire teacher's qualifications. Thank you.

截止日期:模擬考試前兩天。

Deadline: Two days before the mock examination.

時間表 Time table

科目 Subject	考試日期 Date	考試時間 Time	卷別 Sub Papers	講解日期 Explanation Date	講解時間 Explanation Time	舊生/新生 費用 Old / New Student (HKD\$)	團購費用 Group Fee (3-4 / 5-10 / 11-15/ 16-20) (HKD\$/每人person)
1 -	1月20日	09:00-10:30	1	2月2日	15:00-16:00	230/250	210/205/200/190
中文 Chinese	(星期六) 20 Jan	11:00-12:30	2	(星期五) 2 Feb	16:00-17:00	230/250	210/205/200/190
G	Saturday	13:30-15:55	3	Friday	17:00-18:00	230/250	210/205/200/190
中文 Chinese	1月26日 (星期五) 26 Jan Friday	16:00-18:00 其中20分鐘 Any specific 20 minutes	4	1月26日 (星期五) 26 Jan Friday	即場講解 On-the-spot explanation	100/120	80/人 person
	1月21日	09:00-10:30	1	2月11日	12:00-13:00	280/300	260/255/250/240
英文 English	(星期日) 21 Jan	11:00-13:00	2	(星期日) 11 Feb	13:00-14:00	300/320	280/275/270/260
Liigiisii	Sunday	13:30-16:25	3	Sunday	14:00-15:00	340/360	320/315/310/300
英文 English	1月21日 (星期日) 21 Jan Sunday	16:45-20:45 其中20分鐘 Any specific 20 minutes	4	1月21日 (星期日) 21 Jan Sunday	即場講解 On-the-spot explanation	100/120	80/人 person
數學	1月28日 (星期日)	09:00-11:15	1	2月10日 (星期六)	12:00-13:00	280/300	260/255/250/240
Maths	28 Jan Sunday	11:45-13:00	2	10 Feb Saturday	13:00-14:00	280/300	260/255/250/240
通識 Liberal	1月28日 (星期日)	15:00-17:00	1	2月11日 (星期日)	09:00-10:00	280/300	260/255/250/240
Studies	28 Jan Sunday	17:15-18:30	2	11 Feb Sunday	10:00-11:00	280/300	260/255/250/240
生物	1月20日 (星期六)	16:15-18:45	1	2月4日 (星期日)	09:00-10:00	230/250	210/205/200/190
Biology	20 Jan Saturday	19:15-20:15	2	4 Feb Sunday	10:00-11:00	230/250	210/205/200/190
化學	1月21日 (星期日)	17:00-19:30	1	2月11日 (星期日)	17:00-18:00	230/250	210/205/200/190
Chemistry	21 Jan Sunday	20:00-21:00	2	11 Feb Sunday	18:00-19:00	230/250	210/205/200/190
DAES	2月4日 (星期日) 4 Feb Sunday	09:00-10:15	1	2月20日 (星期二)	09:00-10:00	230/250	210/205/200/190
B.A.F.S.		10:45-14:00	2	20 Feb Tuesday	10:00-12:00	230/250	210/205/200/190
地理	2月4日 (星期日) 4 Feb Sunday	14:30-17:00	1	2月20日 (星期二)	13:00-15:00	230/250	210/205/200/190
Geography		17:30-18:45	2	20 Feb Tuesday	只設批改 Marking only	加60/70元 Add 60/70	50/40/30/20
視覺藝術	2月4日 (星期日) 4 Feb Sunday	09:00-09:45	1	2月25日 (星期日)	12:00-13:00	230/250	210/205/200/190
Visual Arts		10:15-13:30	2	25 Feb Sunday	13:00-14:00	230/250	210/205/200/190

颱風或暴雨下的安排 Typhoon or Rainstorm Make up Arrangement

後備考試日期 Make up Date	後備考試時間 Make up Time	卷別 Sub Papers	後備講解日期 Make up Explanation Date	後備講解時間 Make up Explanation Time
1月27日	09:00-10:30	1	2月9日	15:00-16:00
(星期六) 27 Jan	11:00-12:30	2	(星期五) 9 Feb	16:00-17:00
Saturday	13:30-15:55	3	Friday	17:00-18:00
2月2日 (星期五) 2 Feb Friday	16:00-18:00 其中20分鐘 Any specific 20 minutes	4	2月2日 (星期五) 2 Feb Friday	即場講解 On-the-spot explanation
1月28日	09:00-10:30	1	2月20日	09:00-10:00
	11:00-13:00	2	(星期二) 20 Feb	10:00-11:00
Sunday	13:30-16:25	3	Tuesday	11:00-12:00
1月28日 (星期日) 28 Jan Sunday	16:45-20:45 其中20分鐘 Any specific 20 minutes	4	1月28日 (星期日) 28 Jan Sunday	即場講解 On-the-spot explanation
2月11日 (星期日) 11 Feb Sunday	09:00-11:15	1	2月24日 (星期六)	12:00-13:00
	11:45-13:00	2	24 Feb Saturday	13:00-14:00
2月11日 (星期日) 11 Feb Sunday	15:00-17:00	1	2月20日 (星期二)	12:00-13:00
	17:15-18:30	2	20 Feb Tuesday	13:00-14:00
1月27日 (星期六) 27 Jan Saturday	16:15-18:45	1	2月21日 (星期三)	09:00-10:00
	19:15-20:15	2	21 Feb Wednesday	10:00-11:00
1月28日 (星期日)	17:00-19:30	1	2月25日 (星期日)	17:00-18:00
28 Jan Sunday	20:00-21:00	2	25 Feb Sunday	18:00-19:00
2月11日 (星期日) 11 Feb Sunday	09:00-10:15	1	2月25日 (星期日)	09:00-10:00
	10:45-14:00	2	25 Feb Sunday	10:00-12:00
2月11日 (星期日) 11 Feb Sunday	14:30-17:00	1	2月25日 (星期日)	13:00-15:00
	17:30-18:45	2	25 Feb Sunday	_
2月11日 (星期日)	09:00-09:45	1	3月4日 (星期日)	12:00-13:00
11 Feb Sunday	10:15-13:30	2	4 Mar Sunday	13:00-14:00
	Make up Date 1月27日(27月an Saturday) 2月2月月2日(2月期元) 27月2日(2月期元) 2月2月月2日(2月期日) 28日(2月期日) 28日(2月期日) 28日(2月期日) 28日(2月期日) 11日(2月期日) 11年日)		Make up Date Make up Time Sub Papers 1月27日 (星期六) 27 Jan 11:00-12:30 2 13:30-15:55 3 2月2日 (星期五) 2 Feb Friday 16:00-18:00 其中20分鐘 Any specific 20 minutes 1月28日 (星期日) 28 Jan Sunday 16:45-20:45 其中20分鐘 Any specific 20 minutes 1月28日 (星期日) 28 Jan Sunday 16:45-20:45 其中20分鐘 Any specific 20 minutes 2月11日 (星期日) 11 Feb Sunday 17:45-13:00 2 2 11 目 (星期日) 11 Feb Sunday 17:15-18:30 2 1月27日 (星期日) 27 Jan Saturday 19:15-20:15 2 1月28日 (星期日) 28 Jan Sunday 17:00-19:30 1 1月28日 (星期日) 28 Jan Sunday 20:00-21:00 2 2月11日 (星期日) 28 Jan Sunday 20:00-21:00 2 2月11日 (星期日) 11 Feb Sunday 17:30-18:45 2 2 2 2 2 2 2 2 2	接腕

如天文台發出八號或以上烈風信號或黑色暴雨,當天的模擬考試或講解將會順延如上表所示。

2017 本中心同學

University Admission of Our Students in 2017

包括中學文憑試、國際文憑課程、

香港大學文學士 HKU Bachelor of Arts

香港大學理學士 HKU Bachelor of Science

香港中文大學語言學學士 CUHK Bachelor of Arts in Linguistic

香港中文大學社會科學院 CUHK Bachelor of Social Science

香港科技大學工程學學士 HKUST Bachelor of Engineering

香港理工大學設計學(榮譽)文學士學位組合課程 PolyU Bachelor of Arts (Hons)

香港理工大學放射學(榮譽) PolyU Bachelor of Science (Hons) in Radiography

香港城市大學社會科學學士(應用社會學) CityU Bachelor of Social Sciences in Applied Sociology

> 香港浸會大學工商管理系 Hong Kong Baptist University BBA (Hons)

聖安德魯大學現代語言學院比較文學(全英國大學本科排名第一) University of St. Andrews Comparative Literature at the School of Modern Languages (It is ranked as the first in the U.K. for the same subject.)

皇家哈洛威學院市場學學士 Royal Holloway University of London Bachelor of Marketing

加州大學洛杉磯分校 University of California, Los Angeles

芝加哥大學 University of Chicago

普通教育文憑課程學生 including students of HKDSE, IB and GCE AL 香港大學內外全科醫學士 HKU Bachelor of Medicine and Bachelor of Surgery Programme 香港大學社會科學學士(政治學與法學)及法學士(雙學位課程) HKU The Bachelor of Social Sciences (Government and Laws) and Bachelor of Laws (double degree)

條款及事項 Policies & Regulations

個人報名方法及流程 Individual Application Procedure:

- 1. 所有報名學生必須填妥「2018 HKDSE 模擬試」個人報名表格,表格可於本教育中心領取或於 http://www.learngar.edu.hk 網站下載。口頭留位並不等同報考。
- 2. 請帶備已填妥的報名表、身分証、日校學生證及考試費用到本中心辦理報名手續。
- 3. 繳款方式:現金或支票(支票抬頭: 陞鋒學之園有限公司)
- 4. 完成報名手續後,學生請好好保存正式收據,並於模擬考試日憑收據進入考場。
- 5. 歡迎新生及舊生報考各科模擬試,每名學生在每張報名表每科只限為學生本人報考,科目數目不限。 (團購生跟團購生的安排,一張報名表,多人同時報讀。)
- 6. 如報名人數不足三人,該考試將不會舉行。本中心將在考試前兩天通知考生。所有報名款項可於通知日三天 後,到本中心取回退款支票。
- 7. 報名時,除中、英文、化學及生物卷外,其他科目均設有中、英文卷。
- 8. 考試完畢後,請出席本教育中心的講解會。
- 9. 表格一經遞交,恕未能接受加名或後加申請。
- 10. 如已使用個人名義報名,學生不能再以團購名義報名同一科目。
- 11. 報考本教育中心之模擬考試之前,請先了解本報名須知、考生須知和本中心一般守則,並明白一經報名參加模擬試後,即表示承諾遵守本中心之守則,如有違反守則,願意接受本教育中心之安排。
- 12. 颱風及暴雨安排:如天文台發出八號或以上烈風信號或黑色暴雨或教育局宣布停課,當天的模擬考試或講解將會順延如「颱風或暴雨下的安排」。其他警告信號,活動將會如常進行。
- 1. All students need to fill in the individual application form for "2018 HKDSE Mock Exam". The form can be downloaded from http://www.learngar.edu.hk. Reserving a place verbally is NOT equal to application.
- Please bring along your individual application form, HKID card, day school student card and application fee to process the application.
- 3. Payment method: In cash or by cheque. Please make cheque payable to "Learning Garden Company Limited."
- After the application process is completed, students please keep the receipt and bring along it when attending the mock examinations.
- 5. Both new students and old students are welcome to attend mock examinations of different subjects. Each applicant can apply for the mock examination once only, but the number of subjects is unlimited. (For group application, one form is applied for all students of the same day school.)
- 6. If the number of applicants is less than 3 persons, the corresponding mock examination will be cancelled. Learning Garden will notify the affected candidates 2 days before the mock examination. A refund cheque for the cancelled mock exam will be available at the centre 3 days after notification.
- 7. Upon application, other than Chinese, English, Chemistry and Biology mock papers, please state on the application form whether Chinese or English versions will be taken.
- 8. After examinations, please attend an explanation class for the applied subject at Learning Garden (Island Resort) Education Centre.
- 9. Once application forms are submitted, no more names, additional information or amendments can be made.
- 10. If students apply as individual candidates, they cannot join group applications.
- 11. Before applying Learning Garden mock examinations, please comprehend and study the notes for application, notes to candidates and general rules carefully. It also implies that applicants understand they acknowledge to follow the rules of Learning Garden (Island Resort) Education Centre. In case of offence, applicants are willing to accept the arrangements of Learning Garden (Island Resort) Education Centre.
- 12. The arrangements of cyclone and bad weather situation. When a black rainstorm or typhoon signal number 8 or higher is issued, or the EDB announces classes are suspended, the dates will be postponed as "Typhoon and Rainstorm Make up Arrangement". As for other weather warning signals, the mock examinations and explanation sessions will progress as normal.

優惠條款及細則 Discount Policy and Term

- 舊生:現正修讀陞鋒(藍灣)教育中心課程每月最少四節之學生。(不包括短期一天課程或免費試課的學生)
- 新生:由2017年9月1日起未曾報讀本中心課程之學生。(只參與短期一天課程或免費試課之同學作新生論)。
- 以上優惠不能同時使用。
- 使用團購優惠的同學,報考時必須出示同校學生證以茲證明;否則不能使用相關優惠 。
- 本考試不設退款,人數不足除外。
- Old Student: Existing Students of Learning Garden (Island Resort) Education Centre who take at least 4 lessons per month, not including students who take one-day short term courses or free trial lesson students.
- New Student: Starting from 1 Sept, 2017, students who have not joined the lessons of Learning Garden (Island Resort) Education Centre. (Students who take one-day short term courses or free trial lesson students are treated as new students.
- The discount cannot be accumulated or used at the same time.
- For group discount students, please show your student ID cards as a proof. Otherwise, group discount cannot be adopted.
- This mock exam has no refund arrangements except not enough candidates.

陞鋒 HKDSE 2018 模擬試(個人)報名表 11/01/20 Learning Garden HKDSE 2018 Mock Examination (Individual) Application Form

	, , ,	•					
個人資料 Personal Particulars							
學生中文姓名 Student Chinese name: (姓 Surname)	(名 First name)						
學生英文姓名 Student English name: (姓 Surname) (名 First name)							
學生聯絡電話 Student's Telephone Number:		性別 Sex:					
學校名稱 School Name:							
身分証號碼 (頭4個英文及數字) HKID The English letter & first	t 4 number:						
家長姓名 Parent's Name	家長聯絡電話 Parent's Telephone No:						
陞鋒現時學生 Existing Student of Learning Garden (請圈出途	當的資料 Please circle.) 是Yes / 否No						
繳款方式 Payment Method:現金 Cash / 支票 Cheque							
銀行名稱 Name of Bank:	支票號碼 Cheque No.:						
考試費用退款 Exam Fee Refund							
如遇退款情況,收款人姓名 In case of refund, the name of payee :							
重要報名須知 Important Application Information							
1. 支票抬頭Please make cheque payable to:Learning Garden Company Limited 2. 支票以正式過數後作實,收據才能正式生效。The receipt will be valid when the cheque is cleared.							
聲明 Declaration:							
本人已閱讀並明白 陞鋒(藍灣)教育中心模擬試報名流程,考生須知和一般守則,並清楚了解一經報名參加模擬試,代表本人定當遵守承諾、上述流程、考生須知和一般守則。如有違反守則,願意接受陞鋒(藍灣)教育中心之安排。 I, the applicant / the parent of the applicant, have read Learning Garden's HKDSE mock examination application procedures, notes to applicants and general rules. I understand the aforementioned documents. I clearly understand once I have applied for the mock examination, it means I follow the commitment and the aforementioned procedures, notes to applicants and general rules. If in violation of the procedures or rules, I am willing to follow the arrangements of Learning Garden (Island Resort) Education Centre.							
報名日期(Application Date): 年(YYYY) 月	引(MM) 目(DD)						
學生簽名(Student's signature):							
家長簽名(Parent's signature):							
(如報考學生未滿十八歳,請家長簽署本報名表格。If the applicant is under 18, a parent needs to sign this application form.)							
(此欄由陞鋒職員填寫 To be filled by the staff of Learn	ning Garden)						
□檢本與什論 Student's School ID's checked,■Ves / 不No	超生矩映 Student Number						

便利報名表(個人) Individual Application Form

科目 Subject	應考語言 Language	考試日期 Date	考試時間 Time	卷別 Sub Papers	講解日期 Explanation Date	講解時間 Explanation Time	舊生/新生 費用 Old / New Student (HKD\$)	報名 科目 Tick the applied subject
中文	中文	1月20日 (星期六)	09:00-10:30	1	2月2日 (星期五)	15:00-16:00	230/250	
一大 Chinese	ース Chinese	(星期ハ) 20 Jan	11:00-12:30	2	(全州北) 2 Feb	16:00-17:00	230/250	
		Saturday	13:30-15:55	3	Friday	17:00-18:00	230/250	
中文 Chinese	中文 Chinese	1月26日 (星期五) 26 Jan Friday	16:00-18:00 其中20分鐘 Any specific 20 minutes	4	1月26日 (星期五) 26 Jan Friday	即場講解 On-the-spot explanation	100/120	
		1月21日	09:00-10:30	1	2月11日 (星期日) 11 Feb Sunday	12:00-13:00	280/300	
英文 English	英文 English	(星期日) 21 Jan	11:00-13:00	2		13:00-14:00	300/320	
Lingiisii	Liigiisii	Sunday	13:30-16:25	3		14:00-15:00	340/360	
英文 English	英文 English	1月21日 (星期日) 21 Jan Sunday	16:45-20:45 其中20分鐘 Any specific 20 minutes	4	1月21日 (星期日) 21 Jan Sunday	即場講解 On-the-spot explanation	100/120	
	□中Chin	1月28日 (星期日) 28 Jan Sunday	09:00-11:15	1	2月10日 (星期六) 10 Feb Saturday	12:00-13:00	280/300	
	□英Eng		11:45-13:00	2		13:00-14:00	280/300	
i ineral i	□中Chin		15:00-17:00	1	2月11日 (星期日)	09:00-10:00	280/300	
	□英Eng	28 Jan Sunday	17:15-18:30	2	11 Feb Sunday	10:00-11:00	280/300	
生物	英文	1月20日 (星期六)	16:15-18:45	1	2月4日 (星期日)	09:00-10:00	230/250	
Biology	English	20 Jan Saturday	19:15-20:15	2	4 Feb Sunday	10:00-11:00	230/250	
化學	英文	1月21日 (星期日)	17:00-19:30	1	2月11日 (星期日)	17:00-18:00	230/250	
Chemistry	English	21 Jan Sunday	20:00-21:00	2	11 Feb Sunday	18:00-19:00	230/250	
B.A.F.S.	□中Chin □英Eng	2月4日 (星期日)	09:00-10:15	1	2月20日 (星期二) 20 Feb Tuesday	09:00-10:00	230/250	
		4 Feb Sunday	10:45-14:00	2		10:00-12:00	230/250	
地理 Geography	□中Chin □英Eng	2月4日 n (星期日)	14:30-17:00	1	2月20日 (星期二)	13:00-15:00	230/250	
		4 Feb Sunday	17:30-18:45	2	20 Feb Tuesday	只設批改 Marking only	加60/70元 Add60/70	
視覺藝術	□中Chin		09:00-09:45	1	2月25日 (星期日)	12:00-13:00	230/250	
Visual Arts	□英Eng	4 Feb Sunday	10:15-13:30	2	25 Feb Sunday	13:00-14:00	230/250	

報考科目總數 Total number of applied subject(s):_____

總金額 Amount:_____

便利報名表(團購) Group Application Form

	(English)	Tel No.	*應考語言 *Language	考生簽署 Candidate Signature	(*此欄職員專用) (For staff only) 學生證 Student ID Card
1			□中Chin □英Eng		
2			□中Chin □英Eng		
3			□中Chin □英Eng		
4			□中Chin □英Eng		
5			□中Chin □英Eng		
6			□中Chin □英Eng		
7			□中Chin □英Eng		
8			□中Chin □英Eng		
9			□中Chin □英Eng		
10			□中Chin □英Eng		□ or Biology subjects

申請人數 Total number of applicants:_____ 每人金額 Payment per person:_____

總金額 Amount:_____

陞鋒 HKDSE 2018 模擬試(團購)報名表 Learning Garden HKDSE 2018 Mock Examination (Group) Application Form

Learning Garden HKDSE 2018 Mock	Examina	tion (Group) Application Form					
申請團體資料 Group Particulars							
服考科目 Subject:							
(生物及化學科只提供英文卷 Biology and Chemistry only offe	生物及化學科只提供英文卷 Biology and Chemistry only offer English papers)						
應考日期 Mock Exam Date:							
應考時段 Mock Exam Time:	應考時段 Mock Exam Time:						
學校名稱 School Name:	學校名稱 School Name:						
召集人姓名 Coordinator's Name:							
召集人聯絡電話 Coordinator's Telephone Number:							
繳款方式 Payment Method:現金 Cash / 支票 Cheque							
銀行名稱 Name of Bank:	支票號碼 Ch	eque No.:					
活動費用退款 Activity Fee Refund							
如遇退款情況,收款人姓名 In case of refund, the name of payee :							
重要報名須知 Important Application Information							
1. 支票抬頭Please make cheque payable to:Learning Garden Company Limited 2. 支票以正式過數後作實,收據才能正式生效。The receipt will be valid when the cheque is cleared.							
聲明 Declaration:							
在本表格上的考生已閱讀並明白							
報名日期(Application Date): 年(YYYY) 月	∃(MM)	日(DD)					
召集人簽名 Coordinator Signature:							

條款及事項 Policies & Regulations

團購報名方法及流程Group Application Procedure:

- 1. 所有報名學生必須填妥「2018 HKDSE 模擬試」團購報名表格,表格可於本教育中心領取或於
 http://www.learngar.edu.lrk網站下載,同學可委派一位召集人致電本教育中心預約報名時間,然後於指定日子到本教育中心辦理報名手續。口頭留位並不等同報考。
- 2. 召集人收集所有考生學生證副本及考試費用,填妥團購報名表格。
- 召集人連同一至兩名同學,於指定報名日請帶備已填妥的報名表、所有日校學生證副本/電子版及考試費用到本中心辦理報名手續。
- 4. 繳款方式:現金或支票(支票抬頭:陞鋒學之園有限公司)
- 5. 完成報名手續後,召集人請好好保存所有正式收據,然後發給每位同組考生,並於模擬考試日每人憑自己的收據進入考場。
- 6. 如報名人數不足三人,該考試將不會舉行。本中心將在考試前兩天通知考生。所有報名款項可於通知日三天後,到本中心取回退款支票。
- 7. 歡迎新生及舊生報考各科模擬試,每名團購學生在該團購科目只可報考一次,考生可同時以團購方式報考不同科目。
- 8. 報名時,除中國語文、英國語文、化學及生物科外,其餘科目均設有中文版及英文版試卷。
- 9. 考試完畢後,請出席本教育中心的講解會。
- 10. 表格一經遞交,恕未能接受加名或後加申請。
- 11. 如已使用個人名義報名,學生不能再以團購名義報名同一科目。
- 12. 報考本教育中心之模擬考試之前,請先了解本報名須知、考生須知和本中心一般守則,並明白一經報名參加模擬試後,即表示承諾遵守本中心之守則,如有違反守則,願意接受本教育中心之安排。
- 13. 颱風及暴雨安排:如天文台發出八號或以上烈風信號或黑色暴雨或教育局宣布停課,當天的模擬考試或講解將會順延如「颱風或暴雨下的安排」。其他警告信號,活動將會如常進行。
- 1. All group applicants need to fill in "2018 HKDSE Mock Exam" group application forms. Application Forms can be downloaded from http://www.learngar.edu.hk. Group applicants can assign one coordinator to call Learning Garden (Island Resort) Education Centre to make an appointment for the group application. Then, the application procedure can be done on the reserved application process day and time. Reserving places verbally is NOT considered as an application.
- 2. The coordinator should collect copies of all applicants' day school student cards, application fees and a signed group application form.
- The coordinator can be accompanied by one to two students, and bring along all filled application forms, hard copies or electronic copies of day school student cards and application fees to process applications on the specified day.
- 4. Payment Method: In cash or by cheque (Please make cheque payable to "Learning Garden Company Limited").
- After the aforementioned application procedure, coordinators please keep the receipt and then pass to all applicants in the same group.Please bring along the receipts for admission to the examination venue on mock examination days and time.
- 6. If the number of applicants is less than 3 persons, the corresponding mock examination will be cancelled. Learning Garden will notify the affected candidates 2 days before the mock examination. A refund cheque for the cancelled mock exam will be available at the centre 3 days after notification.
- New and old students are welcome to apply mock examinations. Each group applicant can apply once only for the same subject but group applicants can apply for more than one subject.
- 8. Upon application, other than Chinese, English, Chemistry and Biology mock papers, please state on the application form whether Chinese or English versions will be taken.
- 9. After examinations, please attend an explanation class for the applied subject at Learning Garden (Island Resort) Education Centre.
- 10. Once application forms are submitted, no more names, additional information or amendments can be made.
- 11. If students apply as an individual candidate, students cannot join group applications of the same subject.
- 12. Before applying to Learning Garden mock examinations, please comprehend and study the notes for application, notes to candidates and general rules carefully. It also implies that applicants understand they acknowledge to follow the rules of Learning Garden (Island Resort) Education Centre. In case of offence, applicants are willing to accept the arrangements of Learning Garden (Island Resort) Education Centre.
- 13. The arrangements of cyclone and bad weather situation. When a black rainstorm or typhoon signal number 8 or higher is issued, or the EDB announces classes are suspended, the dates will be postponed as "Typhoon and Rainstorm Make up Arrangement". As for other weather warning signals, the mock examinations and explanation sessions will progress as normal.

優惠條款及細則 Discount Policy and Term

- 舊生:現正修讀陞鋒(藍灣)教育中心課程每月最少四節之學生。(不包括短期一天課程或免費試課的學生)
- 新生:由2017年9月1日起未曾報讀本中心課程之學生。(只參與短期一天課程或免費試課之同學作新生論)。
- 以上優惠不能同時使用。
- 使用團購優惠的同學,報考時必須出示同校學生證以茲證明;否則不能使用相關優惠。
- 本考試不設退款,人數不足除外。
- Old Student: Existing Students of Learning Garden (Island Resort) Education Centre who take at least 4 lessons per month, not including students who take one-day short term courses or free trial lesson students.
- New Student: Starting from 1 Sept, 2017, students who have not joined the lessons of Learning Garden (Island Resort) Education Centre. (Students who take one-day short term courses or free trial lesson students are treated as new students.
- The discount cannot be accumulated or used at the same time.
- For group discount students, please show your student ID cards as a proof. Otherwise, group discount cannot be adopted.
- This mock exam has no refund arrangements except not enough candidates.



教育局註冊編號 Education Bureau Registration Number: 582212 地址:香港柴灣小西灣道28號藍灣廣場1樓8號舖(大快活對面) Address: Shop 8 1/F, Island Resort Mall, 28 Siu Sai Wan Rd, Chai Wan, HK 電話Tel: (852) 2982 0238/ 2982 0239/ 3168 2050 傳真Fax: (852) 3904 8162 網址 Website: http://www.learngar.edu.hk